
03.07.2012 tarihinde Fethiye Ticaret Ve Sanayi Odası`nda Fethiye`de Tarım ve Turizm İşbirliği Projesi Turizm 
Koordinatörü Vicky Erdoğan, Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Akif Arıcan ve diğer katılımcılarla 
Sürdürülebilir Turizm ve Sürdürülebilir Tarım kapsamında ``Fethiye Lezzeti`` (Taste of Fethiye) Projesi 
hakkında bilgi alışverişinde bulunuldu. Projenin Fethiye Koordinatörü Vicky Erdoğan Fethiye Lezzeti hakkında 
açıkladığı proje detayların da, ``Fethiye Lezzeti`` `nin Fethiye`deki unutulmaya çalışılan Fethiyelilik ruhunu 
tekrar geri getiren bir proje olduğunu vurguladı.

Merkezi İngiltere`de bulunan vakıf, sürdürülebilir turizm yaklaşımını yaygınlaştırmak amacıyla kuruldu. 
Fethiye`de Tarım ve Turizm İşbirliği Projesi çerçevesinde, İngiliz Seyahat Vakfı ( the Travel Foundation ) ve tur 
operatörlerinin ( Co-operative Travel, Thomas Cook ve TUI ) işbirliği ile verimli tarımı destekleyerek Fethiye`de 
üretilen ürünlerin turizm sektöründe Fethiye markası adı altında tüketicilerle buluşmasını sağlaması 
hedefleniyor. Fethiye`nin köyleriyle, otellerinin Fethiye markası adı altında birleştirilmesi hedefleniyor. Şu ana 
kadar 20 köyden, 7 otele Fethiye lezzeti, Fethiye markası adı altında sunuldu. Bu kapsamda, daha fazla sayıda 
otele Fethiye lezzeti sunulması amaçlanıyor. 

Vicky Erdoğan, ``Fethiye`de birçok Çin, Hindistan, İngiliz yemekleri varken, Fethiye`nin lezzetini anlatan bir 
markaya ihtiyaç var, Fethiye insanının bu projeye sahip çıkması gerekiyor. 2010 yılında bu proje başladı, ama 
fazla ilerleme kaydedilemedi.`` şeklinde konuştu. FTSO Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan ise 
``Sürdürülebilir Turizm ve Sürdürülebilir Tarım kapsamında Fethiye`ye katkı sağlayacak bu projeye oda olarak 
gereken her türlü desteği vereceğiz.``

Toplantıda Fethiye Lezzeti için bir pilot bölge belirlenmesi, logolarının FTSO resmi internet sitesinde ve Fethiye 
Haberler Dergisinde yayımlanması, ayrıca haftalık e-Bülten`de konunun işlenerek daha kapsamlı bir şekilde 
insanlarla buluşmasını sağlamak karara bağlandı. 

Fethiyenin Lezzeti Doğuyor
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``Fethiye Turizmde Nasıl Marka Olur?`` Konulu Toplantı Düzenlendi.

04.07.2012 tarihinde saat 15`te, Fethiye Ticaret Ve Sanayi Odası`nın Meğri Salonunda FETAB, FETAV, FETOB, 
HİSARDER, Esnaf ve Sanatkarlar Odası, Turizm Danışma Büro, Fethiye Belediyesi ve Fethiye Ticaret ve 
Sanayi Odası`nın katılımıyla Fethiye`yi turizmde marka şehir yapmak üzere hangi çalışmaların yapılması 
gerektiğini görüşmek üzere bir toplantı düzenlendi. 

FTSO tarafından düzenlenen toplantıda, 7-8 Mayıs 2010 yılında Lykia World Otel`de düzenlenen ``Fethiye 
Turizmde Nasıl Marka Olur?`` konferansının sonuçları ve konferansa katılanların oyuyla ortaya çıkan logo ve 
slogan hakkında bilgi verildi. Arama konferansı sırasında mutabakata vardıkları, katılımcıların ortak akıl 
yöntemiyle Fethiye turizminin sorunları hakkında istişarede bulunuldu. ortaya çıkan reklam - tanıtım, ürün 
çeşitliliği, yönetim, eğitim, çarpık kentleşme, ulaşım başlıkları daha detaylandırılarak katılımcılar 
bilgilendirildi. 

FETOB Başkanı Yavuz Torunoğulları, projenin öneminden bahsederek ``bu proje bir yerden başlamalı`` 
şeklinde konuştu. FETAV`dan Naci Dinçer ise, ̀ `bizim asıl sorunumuzun bir yerden başlayamamak`` olduğunu 
belirtti. Marka şehirler hep simgeleriyle anılır. Fethiye`nin de bir simgeye ihtiyacı var. Nasıl bir Fethiye görmek 
istiyoruz, nasıl bir Fethiye yaratmak istiyoruz, bunun temasının da belirlenmesi gerektiği tartışıldı. 

Bütün katılımcılar, turizm ile ilgili sorun odaklı toplantı yapıldığı ancak bu sorunların çözümüne ilişkin 
toplantılar yapılması gerektiği belirtildi.



Kanaat Önderleri Toplantısının 12.`si Gerçekleştirildi.

Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası (FTSO) Yönetim 
Kurulu Başkanı Akif Arıcan, ilçemizin sorunlarını ve 
geleceğini görüşmek, odamızın bugüne kadar yaptığı 
faaliyetler hakkında katılımcılara bilgi vermek ve 
görüş alış verişinde bulunmak amacıyla ilçemizin 
kanaat önderleri ile 05 Temmuz 2012 tarihinde, odamız 
Meğri Salonu`nda toplantı düzenledi.

Toplantıya Yunus Emre Usta, Tahsin Bursa, Barış 
Akman, Mesut Mican, Ali Bozkurt ve Yusuf Usta 
katıldı.

Toplantının açılış konuşmasını yapan Odamız Yönetim 
Kurulu Başkanı Akif Arıcan, ilçemizde odamızın 
yaptığı ve yapılacak projeler hakkında katılımcılara 
bilgi verdi. FTSO`nun üyelerle iletişim için neler 
yaptığının yanında, eğitim ve seminerlerle üyelerin 
kendi gelişimlerine odamızın yardımcı olduğunu 
belirtti. 

Katılımcılardan Yusuf Usta, Fethiye`deki inşaat 
malzemeleri satan yerel firmaların kurumsal bir çatı 
altında, 2013 yılında birleşmesini önerdi. 2014 
yılının geç olacağını, sektörde yerel esnafın daha 
güçlü olmasını önerdi. Diğer bir katılımcı Ali 
Bozkurt ise, turizmdeki sıkıntılardan bahsetti ve 
turizmde devlet desteği yoksa Fethiye kan 
kaybetmeye devam edeceğini vurguladı. 

Katılımcılar, verimli geçen toplantıdan ve 
FTSO`nun misafirperverliğinden dolayı FTSO 
Yönetim Kurulu Başkanı Akif  Arıcan`a 
memnuniyetlerini ilettiler.
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 Ticaret Sicil Memurluğu İşlemleri

Gelen - Giden Evrak Dağılımı

Oda Sicil Faaliyet Raporu

Yeni Kayıt 8
Terk 3
Tescil İşlemi 22
Belge 13
Gelen Yazı 108 
Cevaplanan Yazı  29

Gelen Evrak : 95
Giden Evrak : 66

Yeni Kayıt 8
Terk 3
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